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In de evangelische kerk draait alles om een persoonlijke relatie met Jezus en geloven dat je
zo gered wordt. De Bijbel is hun enige bron en wedergeboorte betekent bewust kiezen voor
Jezus, of in andere woorden ‘opnieuw geboren worden’. Sacramenten en tradities worden
vooral gezien als symbolisch.

Problemen die ik heb met de evangelische kerk

De missende sacramenten

Evangelische kerken geven vaak niet veel aandacht aan de sacramenten en zien vaak de
doop en het avondmaal als symbolisch. In Johannes 6:51 zegt Jezus dat ieder die het brood
eet, leven in eeuwigheid zal hebben, wat een diepere betekenis heeft dan alleen symbolisch.

Te veel focus op emotie en persoonlijke ervaringen

In evangelische kerken gaat het vaak om persoonlijke ervaringen en gevoelens en wordt er
veel gespeeld met emotie. Hoewel het vertellen van persoonlijke ervaringen niet per se
slecht is, kan het wel aandacht afleiden van de kern van het geloof. We zouden ook niet
altijd op de persoonlijke ervaringen van mensen moeten vertrouwen, omdat we niet altijd
weten wat waar is en het tegen de leer van Jezus kan zijn.

Geen apostolische successie

Evangelische kerken geloven meestal niet in apostolische successie. Dit betekent dat er
geen lijn is tussen de dominees en de apostelen van Jezus. Dit is belangrijk om bijvoorbeeld
de leer goed te behouden.

Sola scriptura, oftewel Bijbel alleen

Dit idee houdt in dat de Bijbel de enige autoriteit is van de kerk, wat niet klopt. 2
Thessalonicenzen 2:15: “Wees dus standvastig en houd vast aan de leer die wij u mondeling
of per brief hebben onderwezen.” Hier wordt duidelijk dat de apostelen ook dingen via mond
of per brief aanleerden en niet alleen via de Bijbel. Zelfs als je in sola scriptura wilt geloven,
kan dat niet, omdat de Bijbel zelf zegt dat er leer en autoriteit is buiten de Bijbel die is
overgedragen in tradities. En dan komt ook de apostolische successie in het spel.

Een ander punt is dat de Bijbel pas samengesteld is in het jaar 397 in het concilie van
Carthago, waar de katholieke kerk, geleid door de Heilige Geest, besloot welke boeken
heilig waren en in de Bijbel moesten komen. Ze keken naar de leer van Jezus en de
apostelen, zo werd die Bijbel zoals we die nu kennen samengesteld. Dit bewijst dat de kerk
voor de Bijbel was en dat het onmogelijk is om voor de Bijbel de enige autoriteit te zijn.

Minder formele diensten

Dit is een klein puntje, maar alsnog belangrijk: de evangelische kerken zijn vaak informeler.
Dit kan zorgen dat de dienst minder diepgaand aanvoelt in vergelijking met andere kerken.




